
ΤΟ "

ΠΟΛΙΤΙΚΗ
ΠΡΟΣΩΠΑ · ΕΙΔΗΣΕΙΣ · ΓΕΓΟΝΟΤΑ

Επιτάχυνση ms εξέτασης των μαρτύρων 
αποφασίζει η Επιτροπή για τα εφοπλιστικά 
Στο τραπέζι και οι δηλώσεις Σπηλιωτόπονλον για την επιχειρησιακή ικανότητα των TOR-M1

Μέτρα για την επιτάχυνση ms εξέτασης των μη 
λιτικών προσώπων που έχουν κληθεί να κατα- 
σουν ως μάρτυρες θα αποφασίσει σήμερα η 

Εξεταστική Επιτροπή ms Βουλής για τα εφοπλι
στικά, στην οποία επίσης αναμένεται να συζητη
θούν και οι πρόσφατες δηλώσεις που έκανε από 

τη Μόσχα ο υπουργός Εθνικής Αμυνας κ. Σπ. 
Σπηλιωτόπουλος για την επιχειρησιακή ικανό
τητα των ρωσικών ανπαεροπορικών TOR ΜΙ.

ΜΕΤΑ την εμπειρία της 
προηγούμενης εβδο
μάδας, κατά την οποία 

εξετάστηκαν μόλις τρεις 
από τους 18 απόστρατους 
και εν ενεργεία αξιωματι
κούς που είχε προγραμ
ματιστεί, όλες οι πτέρυγες 
αναγνωρίζουν ότι με τους 
ρυθμούς που ακολουθού
νται δεν πρόκειται να 
υπάρξει πόρισμα ως τις 
14 Δεκεμβρίου, οπότε λή
γει η προθεσμία που έχει 
οριστεί από την Ολομέ
λεια της Βουλής.

λώσεις του κ. Σπη- 
λιωτοπουλου εξάλλου 
επανέφεραν στην επιφά
νεια την πολιτική διάστα
ση της υπόθεσης, με απο
τέλεσμα ακόμη και οι βου
λευτές της ΝΔ να παρα
δέχονται την ανάγκη να 
κληθούν το γρηγορότερο 
στην Επιτροπή τα πολιτι
κά πρόσωπα (νυν και τέ
ως υπουργοί και γενικοί 
γραμματείς) που έχουν 
εμπλακεί στις δύο εξετα
ζόμενες υποθέσεις.

Σε χθεσινή σύσκεψή 
τους οι βουλευτές του Πα- 
ΣοΚ αποφάσισαν να επα-

ο υηουργόβ Εθνικής Αμυνας 
κ. Σπ. Σπηλιωτόπουλος

Ο βουλευτή» του ΠαΣοΚ 
κ. Ευ. Βενιζέλος

ναφέρουν το δήτημα αυ
τό στη σημερινή συνε
δρίαση της Επιτροπής και 
να προτείνουν να συμ- 
φωνηθούν από όλα τα 
κόμματα συγκεκριμένα 
μέτρα για την επιτάχυνση 
της διαδικασίας, κάτι που 
αυτή τη φορά φαίνεται 
ότι βρίσκει πρόσφορο 
έδαφος και στην κυβερ

νητική πτέρυγα, βουλευ
τές της οποίας εμφανίζο
νται έτοιμοι να δεχθούν 
προτάσεις για σύντμηση 
του χρόνου εξέτασης των 
μαρτύρων, καθώς και πε
ριορισμό του αριθμού 
τους, αλλά και των προς 
εξέταση πτυχών των δύο 
υποθέσεων που έχει ενώ
πιον της η Επιτροπή.

Στην ίδια σύσκεψη δεν 
ελήφθη τελική απόφαση 
για την αποστολή, όπως 
είχε προαναγγείλει ο κ. 
Ευ. Βενιίέλος, αναφοράς 
στον πρόεδρο και στον Ει
σαγγελέα του Αρείου Πά
γου κατά του εισαγγελέα 
Πρωτοδικών κ. Π. Αθα
νασίου για τον τρόπο με 
τον οποίο διενήργησε την 

προκαταρκτική εξέταση 
για τα TOR-ΜΙ. Επίσης ο 
κ. Σ. Κοσμίδης εξέφρα- 
σε την ενόχλησή του για 
δημοσιεύματα που έκα
ναν λόγο για «φροντι
στήριο» των βουλευτών 
της αξιωματικής αντιπο
λίτευσης από τον πρώην 
γενικό γραμματέα Εξο
πλισμών κ. I. Σμπώκο. 
«Δεν Εέρω ποιοε τα λέει 
αυτά npos τουε δημόσιό- 
γράφουε, αλλά εμένα δεν 
μου κάνει κανείε φρο
ντιστήριο. Διαβάζω επι- 
μελώε τη δικογραφία και 
όπου χρειάζεται κάνω δι- 
ευκρινιστικέε ερωτήσειε» 
είπε.

Στο μεταξύ 13 βουλευ
τές του ΠαΣοΚ, με πρώτο 
υπογράφοντα τον κ. Mix. 
Καρχιμάκη, υπέβαλαν 
χθες ερώτηση στη Βουλή 
σχετικά με δημοσιεύματα 
του φιλοκυβερνητικού Τύ
που που αναφέρονται σε 
διάσταση ανάμεσα στον 
κ. Σπηλιωτόπουλο και 
στον γενικό γραμματέα 
Εξοπλισμών κ. Γ. Ζορ- 
μπά, τον οποίο αποκα- 
λούν «σκιώδη υπουργό».
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